

銷售收據

Sales Memo

日期

20190305

顧客名稱:

顧客聯絡電話:

服務及優惠內容: sdafasdf

銷售收據編號: INVOICE202020000

員工姓名: 2132132

員工編號: 12321

商品編號 Item Code	IMEI號碼 IMEI Number	描述 Description	數量 Qty	單價(HK\$) Unit Price	折扣(HK\$) Discount	實收價格(HK\$) Amount
	1111	test	1	0.00	0.00	0.00
	1111	test	1	0.00	0.00	0.00
	1111	test	1	0.00	0.00	0.00
	1111	test	1	0.00	0.00	0.00
	1111	test	1	0.00	0.00	0.00
	1111	test	1	0.00	0.00	0.00
	1111	test	1	0.00	0.00	0.00

支付方式: 銀行卡

合計: HK \$0.00

備註Remarks:

本人確認收到的產品流動通訊設備狀況良好。本人已閱讀並同意條款及細則如下所述。

I confirm that the product/Mobile Device I received is in good condition. I have read and agreed to the Terms and Conditions as described below.

CTExcel Connect
全方位商務電話

(客戶/授權代表簽名Signed by guest/authorized representative)

24小時客戶服務熱線 24Hr Customer Service Hotline:
+852 5749 9868

門店地址 Shop Address : 香港銅鑼灣軒尼詩道482號泰
港大廈地下B店舖 Shop B, G/F, Thai Kong Building, No.
482 Hennessy Road, Causeway Bay, Hong Kong
官方網站 Website: www.ctexcel.com.hk

客戶服務電郵 Customer Service Email: cs@ctexcel.com.hk

營業時間 Business Hour: 星期一至星期日及公眾假期Mon
to Sun & Public Holiday 10:30-21:30

CTExcel微信公眾號 WeChat Official
Account:



條款及細則 Terms & Conditions:

1. 流動通訊設備之購買是根據中國電信國際有限公司之流動通訊服務協議之條款及細則，詳情請參閱我們的官方網站。
The purchase of the Mobile Equipment is subject to the terms and conditions contained in the Mobile Service Agreement of CTExcel. For details, please refer to our Website.
2. 所有流動通訊設備恕不退款。因意外、誤用、疏忽、液體或其他非出廠缺點的原因而損毀之流動通訊設備恕不退還。更換流動通訊設備時，閣下需退回無任何損毀及刮花痕跡之流動通訊設備，連同完整的原有包裝及本銷售單和未填寫之保用書。
All Mobile Device are non-refundable. Mobile Device that has been damaged by accident, misuse, negligence, liquid or other non-factory defects is not refundable. When replacing the Mobile Device has been approved, you must return the Mobile Device without any damage and scratches, together with the complete original packaging and this sales order and the unfilled warranty.
3. 流動通訊設備之製造商可能提供某些保用承諾。對流動通訊設備的保用期限及具體保用範圍受製造商制訂的保用條款及細則約束，且該等條款及細則已透過保用證書或保用標籤列明或由製造商另行訂定。閣下不得擅自或准許他人干擾、測試、修理、更改、拆開或拆除流動通訊設備或其任何組件、零件、內置電子編號/機身編號或保用標籤，如未經授權而閣下對流動通訊設備做出改動、更改或修理，或使用未獲核准之組件，或內置電子編號/機身編號或保用標籤被拆除、損毀或更改等，有關保用即視作無效。如閣下對流動通訊設備的保用安排有任何疑問，請直接聯係製造商。
The manufacturer of Mobile Device may provide certain warranties. The warranty period and details of the warranty to the Mobile Device is subject to the terms and conditions set out by the manufacturer and incorporate by the warranty certificate, warranty label or otherwise determined by the manufacturer. You may not arbitrarily or permit others to interfere with, test, repair, modify, disassemble or remove the mobile communication device or any of its components, parts, built-in electronic serial number/body number or warranty label, such as unauthorized communication to your mobile communication device Changes, modifications or repairs, or the use of unapproved components, or the built-in electronic serial number/body number or warranty label are removed, destroyed or altered, and the warranty is void. If you have any enquiry for the warranty of the Mobile Device, please contact the manufacturer directly.
4. 就所有流動通訊設備的維修，閣下需攜同流動通訊設備前往指定之客戶服務或維修中心辦理。所有需維修之流動通訊設備必須連同本銷售單提交我們或製造商驗正流動通訊設備確經購買及仍在保用期限內。所有維修將根據流動通訊設備製造商的保用條款及細則提供，並受其約束。
For the maintenance of all Mobile Device, you must bring your Mobile Device to the designated customer service or repair center. All Mobile Device that needs to be repaired must be submitted to us or the manufacturer to verify that the Mobile Device has been purchased and the warranty period has not been expired. All repairs will be provided and subject to the terms and conditions set out by the manufacturer of the Mobile Device.
5. 若因任何非我們可控制的事件或情況發生，我們未能向閣下交付所訂購之流動通訊設備，我們有權取消該訂購或未及交付之部分而不再對該訂單負有任何責任。
In the situation that we fail to deliver the ordering Mobile Device to you due to any event beyond our control, we reserve the right to cancel all or part of the order without further liability.
6. 本銷售單內所述之禮品（統稱「禮品」）由第三者供應商/生產商/主辦商/餐廳（「供應商」）製造或提供。我們不會對上述禮品的數量或質量作出任何保證，並且不會就有關此禮品的任何方面承擔任何責任。如對此禮品有任何爭議或投訴，你應直接聯絡供應商。禮品涉及的供應商之條款及細則，詳情請直接向供應商查詢。你明確了解並同意，你使用此禮品之風險由你個人負擔，此禮品是依「現況」及「現有」基礎提供，我們表明不提供任何明示、默示或法定的擔保，包括但不限於商業適售性，特定目的之適用性及未侵害第三方權利。對於因使用或不能使用此禮品而造成的任何直接的、間接的、附帶的或相應而生的損害賠償，包括但不限於有關利潤損失、商譽損害、使用損失或數據丟失的損害賠償，我們均不會對你承擔任何責任。我們不會為此禮品提供任何保用或維修。如供應商為此禮品提供保用，請小心閱讀保用書上列明或供應商另行制定的條款及細則。
The gifts described in this Sales Memo (collectively referred to as "Gifts") are manufactured or provided by a third party supplier/producer/sponsor/restaurant ("Supplier"). We make NO warranty or guarantee to quality or quantity of the Gifts you

24小時客戶服務熱線 24Hr Customer Service Hotline:
+852 5749 9868

門店地址 Shop Address : 香港銅鑼灣軒尼詩道482號泰
港大廈地下B店舖 Shop B, G/F, Thai Kong Building, No.
482 Hennessy Road, Causeway Bay, Hong Kong
官方網站 Website: www.ctexcel.com.hk

客戶服務電郵 Customer Service Email: cs@ctexcel.com.hk

營業時間 Business Hour: 星期一至星期日及公眾假期 Mon
to Sun & Public Holiday 10:30-21:30

CTExcel 微信公眾號 WeChat Official
Account:



obtained from the Supplier and will NOT be responsible for any aspect of the Gifts. If there is any dispute or complaint about the Gifts, you should contact the Supplier directly. The terms and conditions set out by the Supplier for the Gifts, please contact the Supplier directly for details. You expressly understand and agreed that you are using the Gifts at your own risk. The Gifts is provided on an as is and as available basis. We represent no express, implied or statutory warranties, including but not limited to commercial applicability, applicability for specific purposes and non-infringement of third party rights. You further agree that we will NOT be responsible for any direct, indirect, incidental, or consequential damages resulting from the use or inability to use the Gift, including but not limited to damages for loss of profits, damage to goodwill, loss of use, or loss of data. We do not provide any warranty or repair for the Gifts. If the Supplier provides warranty for this Gift, please read carefully the terms and conditions set out in the warranty or separately prepared by the Supplier.

7. 我們保留權利，對任何異議爭執做最終的決定，並不時修訂上述條款及細則，恕不另行通知。

We reserve the right to make final decisions on any disputes and to change the above terms and conditions from time to time without prior notice.

24小時客戶服務熱線 24Hr Customer Service Hotline:
+852 5749 9868

門店地址 Shop Address : 香港銅鑼灣軒尼詩道482號泰
港大廈地下B店舖 Shop B, G/F, Thai Kong Building, No.
482 Hennessy Road, Causeway Bay, Hong Kong
官方網站 Website: www.ctexcel.com.hk

客戶服務電郵 Customer Service Email: cs@ctexcel.com.hk

營業時間 Business Hour: 星期一至星期日及公眾假期 Mon
to Sun & Public Holiday 10:30-21:30

CTExcel 微信公眾號 WeChat Official
Account:

